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Shiraz Central King Valley 

King Valley Prosecco Road

 [Themed Title] King Valley Prosecco Road
[主题名称] 国王谷普罗塞克之路

Where King Valley in Victoria’s High Country: three hour’s drive from Melbourne, four hours from Canberra, one hour from Albury
Best For Prosecco adventures, generous hospitality and incredible local produce
Landscape Mountain vistas, lush valleys, patchwork vineyards and crystalline rivers.  
What to expect Passion, warmth, genuine hospitality and elegant prosecco 

[地理位置]：维多利亚高山区的国王谷（King Valley）:距离墨尔本3小时车程，堪培拉4小时车程，奥尔伯里（Albury）1小时车程。
[最佳体验]：普罗塞克起泡酒体验、热情好客的当地人民、独一无二的本土特产。
[地形特征]：绵延起伏的山景、郁郁葱葱的山谷、错落有致的葡萄园、晶莹剔透的河流。
[不容错过]：体验温暖、热情、真诚的风土人情、品尝优雅的高品质普罗塞克起泡葡萄酒（Prosecco）。

[5 experiences]

· Taste – Prosecco – the perfect expression of the region: easy drinking, joyful and fun
· Hear – The King River which winds through the King Valley: trickling and tumbling over rocks
· See – Powers Lookout: witness a patchwork of farms and vineyards from the original hiding spot of notorious bushranger Harry Power
· Feel – Learn to make traditional gnocchi, salami or sweet cannoli in Nonna’s kitchen
· Smell – Eucalypt trees, wildflowers, clean air and, of course, prosecco!

[5种感官体验]
品尝-普罗塞克起泡酒将产区的风土特征展现地淋漓尽致，容易上口，令人感到愉悦和有趣。
聆听-国王河潺潺流过美丽的国王谷，清流缓缓地拍打着岩石。
观赏-观景台（Powers Lookout）：这是丛林山贼Harry Power曾经的藏身之处，如今成为了一个绝佳的观景台，俯瞰那一望无际的农场和一块块风土绝佳的葡萄园。
感受-在祖母的厨房（Nonna’s Kitchen）学习制作传统的意式土豆团子（Gnocchi）、意大利香肠和奶油甜馅煎饼卷。
芳香-澳大利亚桉树与野花香气在山间弥漫，呼吸大自然清新纯净的空气，当然了，还有不容错过的普罗塞克起泡酒！

[Day 1] 
第一天

· 9am: Pick up a rental car and depart Melbourne via the Hume Freeway.
· 10:30am: stop for a coffee at Benalla, which is connected with the story of Australia’s most famous bushranger Ned Kelly. Have a coffee at the Gallery Café at the Benalla Art Gallery and, if time allows, pop in to see one of Australia’s most famous painters, Sidney Nolan’s tapestry Glenrowan.
· 12pm: Arrive at your first winery – Sam Miranda King Valley. Stretch your legs, wander around the produce garden and enjoy long lunch on the lawn or in the cellar door restaurant.
· 2.30pm: After lunch, taste your way through the range of King Valley wines at Sam Miranda’s cellar door. 
· 4pm: Drive to your boutique stay for the night, Casa Luna Gourmet Accommodation
· 4.30pm onwards: Check in to your private suite and enjoy a fun game of bocce while your hosts Gwenda and David prepare King Valley prosecco spritz and a casual, flavourful dinner. 

09：00： 租一辆车，沿着休姆高速公路（Hume Freeway）从墨尔本出发。

10：30: 在贝纳拉小镇（Benalla）稍作歇息，这里可以听到澳大利亚最著名的丛林山贼奈德·凯利（Ned Kelly）有趣的传说。在贝纳拉艺术画廊 (Benalla Art Gallery)的咖啡馆坐下喝杯咖啡，如果时间允许的话，还可以顺便去看看澳大利亚最著名的画家之一西德尼·诺兰(Sidney Nolan) 的格林罗旺挂毯艺术藏品（Glenrowan）。

12：00 :到达今天第一个位于国王谷的酒庄——山姆米兰达酒庄（Sam Miranda King Valley）。舒展你的双腿，漫步于酒庄浪漫的花园，在草地上席地而坐享受一顿美味的午餐，或者也可以去酒窖餐厅。

14：30: 午餐之后，在山姆米兰达酒庄（Sam Miranda）的酒室品尝国王谷出产的精美葡萄酒系列。

16：00：驱车前往今晚的精品住宿酒店，卡萨露娜美食酒店（Casa Luna Gourmet Accommodation）。

16：30: 入住您的私人套房，来一场有趣的意式地掷球游戏，而您的东道主格温达（Gwenda）和大卫（David）将为您准备以国王谷普罗塞克为基酒特调的经典鸡尾酒和一顿温馨而美味的晚餐。
 [Day 2]
第二天

· 9am: Breakfast at Casa Luna featuring eggs fresh from a neighbouring farm.
· 10am: Drive to Dal Zotto Wines, pioneers of Australian prosecco.
· 10.30 – 12pm: At Dal Zotto, hire an e-bike with the optional inclusion of a picnic hamper packed with local delights such as salami, olives and preserves, and take a scenic cycle to the banks of the pristine King River. 
· 12pm – 3pm: If you’ve opted for the picnic hamper, enjoy lunch besides the river. Alternatively, cycle back to the cellar door for an Italian-inspired lunch at Dal Zotto's Trattoria, followed by a wine tasting of Italian varietal.
· 3pm: Depart Dal Zotto Wines and drive 20 minutes to Powers Lookout.
· 3.30pm – 4.30pm: At Powers Lookout, take in the expansive views of the King Valley and learn about Harry Power, the notorious local bushranger who used this spot as his hiding place. 
· 4.30pm onwards: Make your way back to Casa Luna Gourmet Accommodation. Enjoy a glass of prosecco in the lounge while poring over Gwenda’s recipe book collection, and later settle in for a deluxe wine-matched dinner. (delete line about taking home recipes and glasses).

9：00: 在卡萨露娜美食酒店（Casa Luna）享受美味的早餐，新鲜鸡蛋来自附近农场。

10：00: 驱车前往达尔佐都酒庄（Dal Zotto Wines），澳大利亚普罗塞克起泡葡萄酒的先驱。

10:30 - 12:00:  在达尔佐都酒庄（Dal Zotto）租一辆电动自行车，再带上一个野餐篮，里面装满了当地的美食，比如意大利腊肠、黑橄榄和果酱，然后骑上自行车在美丽的国王河畔一边赏景一边骑行，令人陶醉不已！

12:00-15:00: 如果你带了野餐篮，那就在河边享用午餐吧。或者你也可以骑车回到达尔佐都酒庄（Dal Zotto）酒窖餐厅，享用一顿意大利风味的午餐，然后细细地品尝优美的意大利品种葡萄酒。

15:00：离开达尔佐都酒庄（Dal Zotto），驱车20分钟前往观景台-鲍尔斯瞭望台(Powers Lookout)。

15:30- 16: 30: 在观景台可以瞭望国王谷壮丽辽阔的景色，了解以前当地的丛林山贼Harry Power的故事，这个观景台就是他曾经的藏身之处。

16:30: 返回卡萨露娜美食酒店（Casa Luna Gourmet Accommodation）。一边在酒吧间细细品尝一杯普罗塞克起泡酒，一边阅读格温达（Gwenda）的美食菜谱。然后享受奢华的饕餮美食搭配醇香美酒吧。


[Day 3]
第三天

· 9am: Enjoy coffee and breakfast in the glass-walled dining room. 
· 10am: Check out of Casa Luna Gourmet Accommodation and drive to Pizzini Wines.
· 10am – 11.30am: Participate in a ‘Pop & Fizz’ prosecco food pairing class before exploring the winery’s whole range at the tasting counter. 
· 11.30 – 1pm: Make the 10-minute drive from to Chrismont and head to the cellar door for a tasting.
· 1pm – 3pm: With one of the best views of the valley, indulge in a long lunch of prosecco, pasta, desserts and coffee on the balcony at Chrismont.
· 3pm – 5.30pm: Spend the afternoon exploring the natural attractions of the King Valley. Lake William Hovell is a 15-minute drive from Chrismont – take in the views and enjoy the peace and quiet. For something more spectacular, take the longer drive to the Paradise Falls rock formation. 
· 6pm – 7.30pm: Dine on Aussie pub classics at the Mountain View Hotel in the village of Whitfield.
7.30pm – 8pm: Drive to Milawa and check in at the Lancemore Milawa boutique hotel.


9:00: 坐在玻璃幕墙环绕的餐厅享用早餐和咖啡。 

10:00: 离开卡萨露娜美食酒店 ，驱车前往皮兹尼酒庄（Pizzini）。

10：00 – 11.30: 参加“Pop & Fizz” 普罗塞克起泡酒搭配课程，然后在酒庄酒窖品尝各种不同类型的葡萄酒品种。 

11.30 – 13:00: 驱车10分钟至克里斯蒙酒庄（Chrismont），直接前往品酒室品尝那令人垂涎欲滴的葡萄酒。 

13:00 – 15:00: 克里斯蒙酒庄（Chrismont）的阳台可以观赏到令人如痴如醉的国王谷美景。尽情享受这美妙悠闲的午餐时光，手握一杯普罗塞克起泡酒，搭配意大利面、甜点和咖啡。

15：00 – 17.30: 花一个下午的时间探索国王谷的自然景观。从克里斯蒙酒庄（Chrismont）需要开车15分钟抵达景点威廉霍维尔湖（Lake William Hovell），尽情享受这份静谧美好的天然风光，远离尘嚣。如果还想去看更壮丽的景观，那么可以再多开一段路前往天堂瀑布（Paradise Falls） 巨大岩层。

18：00 – 19：30: 前往位于惠特菲尔德村落（Whitfield）的山景酒店（Mountain View Hotel）用餐，享用经典的澳大利亚式美食。

19:30 – 20:00: 驱车前往米拉瓦（Milawa）小镇，并在兰斯莫米拉瓦
精品酒店(Lancemore Milawa boutique hotel）入住。

[Day 4]
第四天

· 9am – 10am: Enjoy a coffee and some fresh fruit from the breakfast buffet at Lindenwarrah’s Restaurant Merlot.
· 10am – 12.30am: Start off the morning King Valley style with an unforgettable prosecco experience: a private Prosecco Brunch at Brown Brothers. Here you’ll be able to explore a range of prosecco styles, while enjoying a spread of sweet and savoury treats. It’s the perfect opportunity to celebrate with friends and family. 
· 12.30 – 2.30pm: Explore the Milawa Gourmet Region – participate in a tasting at Milawa Cheese Company – and stock up on cheese, honey, charcuterie and olives. 
· 2.30pm – 5.30pm: Drive from Milawa to Melbourne.

9：00 – 10：00: 在林顿瓦拉梅洛餐厅（Lindenwarrah Restaurant Merlot）享用自助早餐，新鲜水果和咖啡。 

10：00 – 12：30: 在这美好的清晨来一场令人难以忘怀的国王谷“特色普罗塞克起泡酒”品鉴之旅吧！在布琅兄弟酒庄（Brown Brothers）品尝私人尊享澳式早午餐。在这里，你可以品尝到风格各异的普罗塞克起泡酒，完美搭配了珍馐佳肴，令人垂涎欲滴。这是与朋友和家人一起庆祝的绝佳机会。 

12：30 – 13：30: 探索米拉瓦（Milawa）美食地区，参观米拉瓦奶酪公司-并品尝各式各样的芝士、蜂蜜、熟食和橄榄。 

14：30pm – 17：30pm: 从米拉瓦驾车驶回墨尔本。



[CTA]
King Valley Prosecco Road is a premium wine destination, located three-hour’s drive north east of Melbourne in Victoria’s High Country. Being the Australian home of prosecco, the region is famed for its Italian varietals, and offers visitors a taste of its families’ unique culture and setting through exceptional food and wine experiences. For more information, visit www.kingvalleyproseccoroad.com.au

[bookmark: _GoBack]“国王谷普罗塞克之路” 位于墨尔本东北方向的维多利亚州高原区，是澳大利亚顶级的葡萄酒产区，距离墨尔本市大约三小时的车程。这里以盛产高品质的澳大利亚普罗塞克葡萄酒而闻名遐迩，不仅如此，此地出产的许多其他意大利葡萄品种也广受赞誉。在这里，游客将体验独一无二的家族酿酒文化、别具一格的饕餮美食配以绝美品质的葡萄酒佳酿！更多信息，请访问www.kingvalleyproseccoroad.com.au

· Be sure to always enjoy Victoria’s wine regions safely with a designated driver. 
· 当你在享受维多利亚的葡萄酒产区时，请确保有一位指定司机陪同。
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